



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 22-12-2025 04:09:15 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: 2025-12-22 04:09:15 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 28-12-2025 at ZOOM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2025-12-28 الساعة 12:00 في زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Dismissing the Board of Directors, its Chairman or one of its members.</p>	<p>إقالة مجلس الإدارة او رئيسه او احد اعضائه</p>
<p>We received, on 18/12/2025, a letter from the shareholder AKPA KİMYA AMBALAJ SAN. VE TİC.A.S, which owns 12 million shares out of a total of 15 million shares, representing 80% of the Company's share capital, requesting the convening of an Extraordinary General Assembly Meeting to consider and decide on the following matters: 1-Dismissal of the current Board of Directors as of the date of the Extraordinary General Assembly Meeting. 2-Election of a new Board of Directors for the Company in accordance with the provisions of the Companies Law.</p>	<p>وردنا بتاريخ 2025/12/18 كتاب من المساهم شركة اكبا للكيمياويات والتعبئة والصناعة والتجارة المساهمة والذي يملك 12 مليون سهم من أصل 15 مليون سهم أي ما نسبته 80% من رأس مال الشركة يفيد بطلبه عقد اجتماع هيئة عامة غير عادي للنظر والبت في المواضيع التالية: - 1- اقالة مجلس الإدارة الحالي اعتبارا من تاريخ اجتماع الهيئة العامة غير العادي. 2- انتخاب مجلس إدارة جديد للشركة وفقا لأحكام قانون الشركات.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Malek AL - Hejazi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Malek AL - Hejazi</p>